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Abstract

        
A boy with the Dubowitz syndrome is presented. This autosomal recessive disorder is characterized by variable degrees of intrauterine and postnatal growth retardation, microcephaly, mild mental retardation, hyperactivity, "eczema", characteristic facial appearance and combination of minor abnormalities. Thirty-eight cases of this syndrome have been reported in the literature. Symptoms and difficulties in differential diagnosis are discussed.


      
        
Zusammenfassung

        
Es wird ein Fall, ein Knabe mit Dubowitz-Syndrom, vorgestellt. Diese autosomale, rezidivierende Erkrankung ist durch eine intrauterine und postnatale, verschiedengradige Wachstumsverzögerung, Mikrozephalie, mäßiger Schwachsinn, Überaktivität, ,,Ekzeme", ein typisches Gesicht und weitere kleinere Abnormitäten gekennzeichnet. Bisher wurde über 38 Fälle mit Dubowitz-Syndrom berichtet. Die Symptome und Schwierigkeiten der Differentialdiagnose werden besprochen.
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